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Zápisnica z riadneho zasadnutia Výboru mestskej časti 
JUH konaného dňa 03.02.2025 

v zasadacej miestnosti (spojovacej chodby) 

ZŠ, ul. L. Novomeského 11 

Prítomní poslanci:  Dominik Gabriel, Mgr. Martina Gabrhelová, Mgr. Marián 
Bohuš, Patrik Žák, B.S.B.A., MBA Peter Hošták, PhD. 

Neprítomní poslanci: Mgr. Ján Forgáč, Bc. Mária Machová 

Hostia: Igor Zajaček, zástupca náčelníka MsP, Ing. Roman Jaroš, 
riaditeľ MHSL m.r.o. 

Garant VMČ Juh: Ing. Peter Ondruš 

 
Program VMČ Juh 

 
1. Otvorenie 
2. Informácia - zoznam investičných akcií v MČ Juh pre rok 2025, informácia o stave 

príprav, harmonograme realizácie (vrátane informácie o stave nedokončených IA 
z minulého obdobia). 

3. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia 
4. Nové požiadavky poslancov a občanov 
5. Rôzne, diskusia a záver 
 

1. Otvorenie 
Na úvod predseda Výboru mestskej časti Juh Dominik Gabriel privítal všetkých 

prítomných, ospravedlnil z neúčasti viceprimátora Forgáča a poslankyňu Machovú, 
otvoril zasadnutie výboru, skonštatoval, že výbor je uznášania schopný, informoval o 
programe v pozvánke a dal o ňom hlasovať. 

 

Hlasovanie o programe: 

ZA 5 predseda VMČ Gabriel, poslanci Bohuš a Hošták, 
poslankyňa Gabrhelová, viceprimátor Žák 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril diskusiu 

k zmenám alebo návrhom na zmenu programu v pozvánke. 
 
Predsedajúci ukončil diskusiu k zmenám alebo návrhom na zmenu programu 

v pozvánke, do ktorej sa nikto neprihlásil a dal hlasovať o schválení nezmeneného 
programu: 

 

Hlasovanie o programe ako celku bez zmien a návrhov programu: 
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ZA 5 predseda VMČ Gabriel, poslanci Bohuš a Hošták, 
poslankyňa Gabrhelová, viceprimátor Žák 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril ďalší bod 

programu. 
 

2. Informácia - zoznam investičných akcií v MČ Juh pre rok 2025, 

informácia o stave príprav, harmonograme realizácie (vrátane 

informácie o stave nedokončených IA z minulého obdobia). 

Materiál predložil vedúci Útvaru investícií Ján Korienek, ktorý prítomným podal 

informáciu o nasledovných investičných akciách v Mestskej časti Juh: 

Plánované štúdie pre rok 2025: 

Revitalizácia ihriska a areálu KC Aktivity 

 

Plánované projektové dokumentácie pre rok 2025: 

Zníženie energetickej náročnosti objektu zariadenia pre seniorov na Lavičkovej 
ulici 

Nový cintorín 

Bezbariérové prepojenie od  bytového domu 2711/12 na ul. J Halašu smerom ku 
schodom a k ihrisku 

Zabezpečenie križovatky pri zásobovaní Billa - Južanka 

Prepojenie ulíc Partizánska - Saratovská 

Parkovací dom Saratovská ulica v Trenčíne 

 

Plánované realizácie pre rok 2025: 

Realizácia stojísk polopodzemných kontajnerov Juh 

Urnové steny - cintorín Juh 

Bočný chodník v parku pod Juhom 

Základná škola, Východná 9, Trenčín - Rekonštrukcia kotolne 

Základná škola, Ul. L. Novomeského 11, Trenčín - Rekonštrukcia šatní 1.etapa 

MŠ Šmidkeho - Rekonštrukcia sociálnych zariadení 

MŠ Novomeského - Rekonštrukcia schodiska a stojiska pre kontajnery 

Cyklotrasa Juh 3.etapa v Trenčíne  

Východná ul. - začiatočný rádius okolo kostola 

Rekonštrukcia  komunikácie Šmidkeho 18 - 22 

Rekonštrukcia schodov M.Bela 29 

Rekonštrukcia chodníka Šmidkeho 
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Priechod pre chodcov a osvetlenie na križovatke Novomeského - Halašu - 
Šmidkeho 

Chodníky za Gen. Svobodu 3-11 

Nový chodník z ul. Gen. Svobodu na ul. Halalovku 

Nový priechod pre chodcov M.Bela 

Nové prepojenie Južná ul. a Halalovka 

Nový chodník Západná 11 

Mestská komunikácia J. Halašu - rekonštrukcia 

Priechod pre chodcov pre v lokalite ul. Novomeského pri MŠ Dúha  

Revitalizácia vnútrobloku Šafárikova - Bazovského 

 

Predsedajúci poďakoval vedúcemu Útvaru investícií za predloženie materiálu 

a otvoril ďalší bod programu. 

3. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia - január 2025 
 
4266 predsedkyňa SVB Jána Halašu 14, p. Cibáková: žiadam o orez dvoch líp pred 
BD v rozsahu výšky a a šírky konarov,ale aj vyrezané suché konáre z koruny stromov. 
Konáre sú nebezpečné pri silnejšom vetre, padajú na chodník a cestu. 
Odpoveď MHSL: Orezy predmetných stromov budú zaradené do plánu údržby 
verejnej zelene s termínom realizácie do konca marca. 
 
4267 občan p. Mendel: v súvislosti s realizáciou údržby na požiadavku 4210 žiadam 
o dodatočné vyčistenie priepustov a nielen odtokových žľabov. (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Dočistenie žľabov bude realizované do konca januára tohto roka. 
 
4268 občan p. Mendel: žiadam o zmenu prevádzkových hodín športoviska na ZŠ 
Novomeského s posunom času otvorenia pre verejnosť napr. na 14:00. Bežecká dráha 
býva z tohto dôvodu nevyužívaná v čase medzi navrhovanou hodinou a terajším 
prevádzkovým poriadkom. Bolo by vhodné upraviť prevádzkovú dobu s ohľadom na 
jednotlivé športoviská a prípadne prenajatých hodín od klubov ... (priložené foto) 
Odpoveď ÚŠ: Vyjadrenie Mgr. Mariána Hrnčára, riaditeľa ZŠ, L. Novomeského 11: 
Prevádzkové hodiny športového areálu neplánujeme meniť. Športový areál využíva na 
svoju činnosť denne školský klub detí – v čase od 14.00h chodia deti pravidelne von a 
využívajú priestory športového areálu. Takisto na futbalovom ihrisku bývajú tréningy 
žiakov školy za AS Trenčín v čase do 16.00 h. Aj keď bežecká dráha býva využitá len 
občas, z hľadiska bezpečnosti a ochrany zdravia detí nevpustíme do areálu v tomto 
čase cudzie osoby. Naviac, máloktorý občan je v tomto čase doma a nie v práci... 
 
4269 občan p. Mendel: žiadam o opravu nefunkčného VO v lokalite areálu ZŠ 
Novomeského. ID čísla svetelných bodov: 244/006, 244/008, 244/029, 244/032, 
244/033, 244/034, 244/035 
Odpoveď MHSL: V areáli školy sa nepodarilo sfunkčniť všetky svetelné body, nakoľko 
sú zdroje neopraviteľné. Vzhľadom na to , že ide o osvetlenie športoviska, nie mestskej 
komunikácie, sfunkčnenie osvetlenia bude realizované v rámci prebiehajúcej 
rekonštrukcie verejného osvetlenia, pričom budú svietidlá vymenené za nové. 
Predpokladaný termín realizácie je do konca mesiaca apríl. 
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4270 občan p. Mendel: v súvislosti s odpoveďou na požiadavku 4213 sa opakovane 
pýtam na termín opravy a pokiaľ mesto nemá zákonnú možnosť od vlastníka 
nehnuteľnosti požadovať okamžitú opravu, tak žiadam mesto o schválenie a realizáciu 
investície na osadenie nových svetelných bodov VO s napojením na verejnú sieť v 
danej lokalite na opačnej strane chodníka pri odtokovom žľabe. Problém opakovane 
pretrváva a nerieši sa. 
Odpoveď MHSL: Osvetlenie je už funkčné. 
 
4271 občan p. Piffl: žiadam o odstránenie prachára v lokalite ulice Bazovského BD 6 
- 8. Jedna z nôh je už hrdzavá a je tam možnosť zlomenia a následného pádu. 
Odpoveď ÚMM, MHSL: Poškodený prachár bol odstránený. 
 
4272 občan p. Piffl: žiadam o vyčistenie odtokových chodníkových žľabov v 
križovatke Saratovská a Gen. Svobodu. Taktiež žiadam vyčistiť chodníkové odtokové 
žľaby v lokalite Gen. Svobodu pri vysunutých prechodoch pre chodcov. 
Odpoveď MHSL: Čistenie žľabov je objednané u dodávateľa s termínom realizácie do 
konca mesiaca január.. 
 
4273 občan p. Piffl: žiadam o vyčistenie chodníka a priľahlej plochy pod stromami od 
ihličia medzi BD Kyjevská 1 a 6 smerom ku KC Aktivity. 
Odpoveď MHSL: Komunikácie v tejto lokalite budú pozametané do konca mesiaca 
január. 
 
4274 občan p. Piffl: upozorňuje na prepadávanie chodníka v lokalite Mateja Bela 14-
16-18 
Odpoveď MHSL: Prepad na chodníku sme zaradili do zoznamu objektov stavebnej 
údržby pre tento rok s predpokladaným termínom realizácie do konca mesiaca jún. 
 
4275 občan p. Piffl: žiadam o informáciu, či sa plánuje osvetlenie prechodu pre 
chodcov smerujúceho od prevádzky Kebabizňa k prevádzke Street Burger 
Odpoveď ÚI, MHSL: Na tomto prechode pre chodcov zatiaľ neplánujeme osvetlenie 
dopĺňať, nakoľko prebieha rekonštrukcia verejného osvetlenia, pričom dôjde k výmene 
svetelných zdrojov s vyššou intenzitou svietivosti na celej ploche komunikácie. 
 
4276 občan p. Piffl: žiadam o opravu chodníka na ulici Saratovská smerujúceho vedľa 
cintorína od domu smútku až po prvú bránu. 
Odpoveď MHSL: Lokálne opravy  na chodníku sme zaradili do zoznamu objektov 
stavebnej údržby pre tento rok s predpokladaným termínom realizácie do konca 
mesiaca jún. 
 

4. Nové požiadavky poslancov a občanov 
Predsedajúci vyzval prítomných o nové požiadavky. 
 

4302 predsedkyňa SMB 2496, p. Ševčíková: "Žiadam o orezanie drevín na ulici 
Mateja Bela v zmysle príloh" (priložené foto a žiadosť) 
 
4303 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o preverenie a stanovisko, či nový 
chodník vybudovaný súkromným investorom v lokalite pri ZŠ Východná nemá byť z 
hľadiska bezpečnosti opatrený zábradlím kvôli riziku pádu." (priložené foto) 
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4304 občan p. Piffl: v súvislosti s realizáciou údržby týkajúcej sa požiadavky 4272 
žiada vyčistiť v križovatke Saratovská a Gen. Svobodu aj druhý žľab, ktorý je 
umiestnený cca 4 m od už vyčisteného žľabu a zároveň sa pýta prečo neboli oba žľaby 
vyčistené naraz, keď v požiadavke sú citované žľaby a nie žľab. Taktiež sa pýta, prečo 
ak sa idú čistiť žľaby od lístia tak sa neodstránia listy aj v jeho blízkosti, nakoľko sa 
žľaby opäť pri najbližšom daždi zanesú a vyčistenie tak stráca účel. (lokalita Gen. 
Svobodu pri vysunutých prechodoch pre chodcov) 
4305 občan p. Piffl: sa pýta, v akej fáze je jeho žiadosť na výrub dreviny druhu 
Marhuľa v lokalite ZO Bočkove sady na pozemkoch Mesta Trenčín. Bol výrub 
povolený? 
 
4306 občan p. Turek: upozorňuje, že v lokalite za OC Južanka prichádza k 
poškodzovaniu odtokových žľabov umiestnených vedľa chodníka osobnými a 
dodávkovými vozidlami, ktoré sú zrejme vpúšťané vlastníkom z dôvodu zásobovania. 
Žiada o riešenie tejto situácie. 
 

Predsedajúci poďakoval prítomným za nové požiadavky. 
 

5. Rôzne, diskusia a záver 
 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel otvoril bod programu a vyzval prítomných o 
diskusiu a príspevky k bodu programu. 

Do diskusie sa nikto neprihlásil a tak predsedajúci uzavrel bod programu. Na záver 
predseda VMČ JUH Dominik Gabriel poďakoval prítomným za účasť. 

 
Nasledujúce zasadnutie sa bude konať podľa harmonogramu a v zmysle pozvánky. 
 

Zapísal: Ing. Peter Ondruš 
 
V Trenčíne, 10.02.2025 
 
  

Dominik Gabriel                         
predseda VMČ JUH 
 


